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Abstract (en)
[origin: US4742190A] The invention provides a device for selectively preventing actuating modes of a manual control member equipping the face
of the case of an apparatus and able to change over from a first position corresponding to a first function, to a second position corresponding to a
second function and, from the first position to a third position corresponding to a third function. It includes a cover mounted for pivoting on the case
and able to be applied against said face. This cover allows manual access to said member and includes means for allowing this member to change
over from the first position to the third position and preventing it changing over from one to the other of the first and second positions.

Abstract (fr)
Le dispositif selon l'invention sert à l'interdiction sélective des modes d'actionnement d'un organe manuel de commande (5) équipant la face (2)
du boîtier (1) d'un appareil et pouvant passer d'une première position (M) correspondant à une première fonction, à une deuxième position (A)
correspondant à une deuxième fonction, et, de la position (M) à une troisième position correspondant à une troisième fonction. Il comprend un capot
(6) monté basculant sur le boîtier (1) et pouvant s'appliquer contre la face 2. Ce capot permet l'accès manuel à l'organe 5, et comprend des moyens
pour autoriser le passage de cet organe (5) de la position (M) à la troisième position, et pour interdire le passage de l'une à l'autre des positions (A)
et (M). L'invention s'applique notamment aux relais de surcharge à réarmement dit "manuel-auto".
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